
Protokół z XL Sesji 
Rady Dzielnicy XVII, 
„Wzgórza Krzesławickie”, 
os. Na Stoku 15
z dnia 27  marca 2014r. godz. 1730 

Porządek obrad XL Sesji Rady Dzielnicy XVII:
1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1. utworzenia parku wokół Dworku Matejki
4.2 zawarcia  umowy najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  na  os.  Na  Stoku  zgodnie

z pismem ML-02.7123.500.2013.BS 
4.3 zmiany zakresu rzeczowego zadania priorytetowego w roku 2014
4.4 podziału środków z rezerwy celowej na zadania priorytetowe w roku 2014
4.5 przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności merytorycznej i finansowej Zarządu za 

rok 2013
4.6 ustalenia  zakresu  rzeczowego  zadania  pn.  „Remont  dróg  i  chodników  wg wskazań

Dzielnicy”  w  ramach  zadania  powierzonego  „Prace  remontowe  dróg,  chodników
i oświetlenia” w roku 2014

4.7 korekty podziału środków w ramach zadania powierzonego „Tworzenie, modernizacja
i utrzymanie ogródków jordanowskich (osiedlowych placów zabaw) oraz zieleńców
i skwerów wraz z małą architekturą” na rok 2014

4.8 zawarcia  umowy najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  na  os.  Na  Stoku  zgodnie
z pismem ML-02.7123.97.2014.BS

5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
6. Interpelacje i zapytania
7.   Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  18  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając wszystkich zebranych.
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przewodniczący w imieniu  Zarządu  poprosił  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  Sesji  projektu 
uchwały  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  na  os.  Na  Stoku 
zgodnie z pismem ML-02.7123.44.2014.BS 
Przedstawiony porządek obrad radni przyjęli jednogłośnie pozytywnie. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Radni przyjęli protokół  z ostatniej Sesji bez uwag



ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.4.1. utworzenia parku wokół Dworku Matejki
Projekt Komisji Ochrony Środowiska.  Pozytywna opinia Zarządu. 
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie utworzenia parku wokół Dworku Matejki

ad.4.2.  zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  na  os.  Na  Stoku  zgodnie
z pismem ML-02.7123.500.2013.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.   
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego na os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.500.2013.BS

ad.4.3. zmiany zakresu rzeczowego zadania priorytetowego w roku 2014
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego Pozytywna opinia Zarządu.
Przewodniczący  Komisji  Praworządności  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  zapoznał  zebranych
z genezą projektu uchwały. Następnie głos zabrali: p. St. Madej i p. J. Kolasa
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zmiany  zakresu  rzeczowego  zadania 
priorytetowego w roku 2014

ad.4.4.  podziału środków z rezerwy celowej na zadania priorytetowe w roku 2014
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
Przewodniczący  zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie  podziału środków z rezerwy celowej na 
zadania priorytetowe w roku 2014

ad.4.5.  przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności merytorycznej i finansowej Zarządu za rok 
2013
Projekt Komisji Rewizyjnej. Pozytywna opinia Zarządu. 
Przewodniczący w skrócie zapoznał zebranych ze sprawozdaniem Zarządu Rady Dzielnicy XVII za 
rok 2013
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  rocznego  sprawozdania
z działalności merytorycznej i finansowej Zarządu za rok 2013

ad.4.6.  ustalenia  zakresu  rzeczowego  zadania  pn.  „Remont  dróg  i  chodników  wg  wskazań
Dzielnicy”  w  ramach  zadania  powierzonego  „Prace  remontowe  dróg,  chodników
i oświetlenia” w roku 2014
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.
Radni podjęli uchwałę w sprawie ustalenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników 
wg  wskazań  Dzielnicy”  w  ramach  zadania  powierzonego  „Prace  remontowe  dróg,  chodników
i oświetlenia” w roku 2014 w głosowaniu: za 20, przeciw – 0, wstrzymało się - 1

ad.4.7.  korekty  podziału  środków  w  ramach  zadania  powierzonego  „Tworzenie,  modernizacja
i  utrzymanie  ogródków  jordanowskich  (osiedlowych  placów  zabaw)  oraz  zieleńców
i skwerów wraz z małą architekturą” na rok 2014
Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.   
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty podziału środków w ramach zadania 
powierzonego „Tworzenie, modernizacja i utrzymanie ogródków jordanowskich (osiedlowych placów 
zabaw) oraz zieleńców i skwerów wraz z małą architekturą” na rok 2014

ad.4.8.   zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  na  os.  Na  Stoku  zgodnie
z pismem ML-02.7123.97.2014.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.   
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego na os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.97.2014.BS



ad.4.9.   zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  na  os.  Na  Stoku  zgodnie
z pismem ML-02.7123.97.2014.BS
Projekt Zarządu.  Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej    
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie   zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego na os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.97.2014.BS

ad.5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu  Obywatelskiego  p.  Leszek  Zaleński  zapoznał  zebranych
z  pracą  Komisji  ds.  Budżetu  Obywatelskiego  oraz  z  korespondencją  prowadzoną  między  ww 
Komisją  a  Urzędem  Miasta  Krakowa.  Pan  Zaleński  poinformował  zebranych  o  najbliższych 
planowanych  szkoleniach  w  sprawie  budżetu  obywatelskiego  dla  Członków  Komisji,  w  dniach
5 oraz 12 kwietnia 2014r. oraz przypomniał harmonogram  realizacji ww budżetu.
Następnie głos zabrali:  p.  I.  Ochyl,  p.  J.  Kolasa,  p.  L.  Zaleński,  p.  St.  Walczak,  p.  A. Dziedzic,
p. L. Zaleński, p. St. Madej

ad 6. Interpelacje i zapytania
W tym punkcie Pan Marcin Gajoszek złożył interpelacje w sprawie ubytków i zagłębień nawierzchni 
ul. Kantorowickiej. Głos w ww sprawie zabrali także: p. J. Kawa, p. W. Wojnarski.
Przewodniczący poinformował Radnego Gajoszka, iż w przedmiotowej sprawie zwróci się z prośbą 
do Inspektora ZIKiTu o zorganizowanie wizji lokalnej. 
Pani J. Kolasa poprosiła, aby ustalenia z ww wizji zostały umieszczone w stosownej notatce.

ad. 7. Oświadczenia i komunikaty
Przewodniczący zapoznał zebranych z następującymi sprawami:
– pismem z Wydziału Skarbu w sprawie informacji na temat działki przy ul. Glinik.  Głos w tej
    sprawie zabrali: p. I. Ochyl, p. St. Walczak, p. St. Madej, p. W. Wojnarski.
– zaproszeniem na Koncert „Nowa Huta Dlaczego Nie?!” w dniu 29 marca 2014r.
– zaproszeniem z ZSOI NR 6 na Koncert Poetycko – Muzyczny poświęcony Janowi Pawłowi II  
    w dniu 2.04.2014r. w Parafii Miłosierdzia Bożego
Pan Zaleński zwrócił się z pytaniem do Przedstawicielki Fundacji im. Stańczyka dlaczego materiały z 
Sesji Rady Dzielnicy XVII od miesiąca listopada nie są zamieszczane na stronach Fundacji?
Pan G.  Rojewski  poprosił  Przedstawicielkę  Fundacji  im.  Stańczyka,  aby na  kolejnej  Sesji  Rady 
Dzielnicy dostarczyć odpowiedź na ww pytanie.

Następnie Przewodniczący  zapoznał zebranych z pismami Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa 
oraz  Kancelarii  Rady  Miasta  i  Dzielnic  Krakowa  w  sprawie  nowych  Statutów  Dzielnic. 
Przewodniczący poinformował zebranych, iż część Nowych Statutów Dzielnic będzie obowiązywać 
już od miesiąca kwietnia 2014r. w związku z powyższym poprosił Radnych o zapoznanie się z ww 
Statutami, które są dostępne na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Miasta Krakowa.

Następnie Przewodniczący Komisji podali terminy posiedzeń komisji w miesiącu kwietniu 2014r:
Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 08.04.2014r.
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 02 i 16.04.2014r.
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 07.04.2014r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych - 03.04.2014r.
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych - 15.04.2014r.
Komisja Ochrony Środowiska 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego

-
-

09.04.2014r
11.04.2014r.

Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
10 marca 2014r. na godz. 1730 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował za przybycie 
i o godz. 1905 zamknął posiedzenie XL Sesji Rady Dzielnicy XVII.
Protokołowała:
Katarzyna Skóra Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII

Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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